
Zápisnica 
zo zasadnutia Rady Rodičov pri ZŠ Lichardova, Žilina 

zo dňa 5.3.2024 
 
 
Program: 

1. Otvorenie a úvod 

2. Informácie o činnosti a aktivitách školy – p. riaditeľka 

3. OZ a 2% z daní  

4. Financie – doterajšie príspevky, zostatok, výdavky, požiadavky a iné 

5. Plánované aktivity RR - guláška 

6. Diskusia  

7. Záver 

 

1. Pani Čahojová privítala všetkých prítomných a otvorila zasadnutie. 

 

2. Pani riaditeľka oboznámila prítomných rodičov s činnosťou školy za posledné obdobie. 

Práve prebiehajú práce na rekonštrukcií kuchynky a WC pre 1. stupeň a malej miestnosti vedľa 

kuchynky – práce by mali byť ukončené do konca mesiaca marec 2024. 

V marci sa uskutoční Deň otvorených dverí – 21. 3. 2024. Bude hlavne pre škôlkarov z nášho 

okolia, ktorí prídu so svojimi učiteľkami. 

V rámci projektu Čítajme pre radosť škola získala 1000€ na nákup knižných publikácií. 

Cez nadáciu p. Dubca škola získala grant v hodnote 2500€ na školský dvor – na pomôcku – 

vyvýšený záhon + náučný chodník. Pribudnú dve lavice, odpadkový kôš a kvetináč pri vchode. 

Do konca marca škola podá žiadosť v sume 6000€ na workoutové ihrisko od Coop Jednota. 

Od septembra 2024 bude aj naša škola zapojená do Kurikulárnej reformy. Do konca augusta je 

potrebné vypracovať nové učebné plány a učebné osnovy pre prvákov. 

20.3.2024 sa uskutoční testovanie 9 – žiaci 6. – 8. ročníka budú mať riaditeľské voľno.  

Pred Veľkou nocou v pondelok, utorok a v stredu bude prebiehať čitateľský maratón a na 

druhom stupni aj dodgeballový turnaj. 

26.3.2024 bude z dôvodu Dňa učiteľov skrátený ŠKD – do 14:00 hod. 

V stredu pred Veľkou nocou sa bude vyučovanie končiť piatou vyučovacou hodinou. 

Z dôvodu nedostatku priestorov sa vypratávajú sklady. V jednom z nich bude mať školská 

psychologička svoj vlastný kabinet. 

Budúci školský rok sa plánujú otvoriť tri prvé triedy – zápis bude na začiatku apríla 2024. 

Na 2. stupni je 12 tried – z tohto dôvodu sa v budúcom školskom roku bude musieť učiť 

v niektorej zo súčasných odborných učební pre nedostatok voľných učební . 

Nájomná zmluva s evanjelickou materskou školou na priestory nad jedálňou končí dňa 

30.6.2025. Škôlka platí za teplo a studenú vodu. Nájomné MŠ je odpočítavané zo sumy, ktorú 

cirkev vložila do rekonštrukcie priestorov. Všetky ostatné poplatky znáša škola (napr. revízie, 

opravy, atď.). O predĺžení/nepredĺžení nájomnej zmluvy budú rokovať poslanci mesta, nakoľko 

majiteľom budovy je zriaďovateľ – mesto a škola je len správcom budovy. Už pred 10 rokmi 

bola urobená štúdia, z ktorej vyplynulo, že sa budú v škole musieť od určitého času rušiť 

odborné učebne, aby sa mali kde zmestiť kmeňové triedy. Škola už prvý podnet na vrátenie 

priestorov mestu podala. Členka rady rodičov odporučila, či by sa nedalo evanjelickej škôlke 

navrhnúť, nech sa presunú napr. do priestorov CVČ, ktoré je v dopoludňajších hodinách 



prázdne, prípadne do MŠ Borodáča, ktorá je už dlhšie zatvorená, lebo mesto nemá financie na 

rekonštrukciu, prípadne na Sasinkovu, ktorá sa sťahuje od septembra do Bytčice. 

 

3. Pani Čahojová vysvetlila situáciu ohľadom 2% z daní. Počas covidového obdobia prichádzali 

peniaze z 2% za rok 2020 aj v roku 2021. Na finančnej správe nám bolo pôvodne povedané že 

ich treba účtovať do roku 2020, ale neskôr sa to zmenilo – čo už vtedajšia účtovníčka 

nedosledovala. Za rok 2021 sme teda mali vyšší príjem o 310€ oproti limitu, a teda sme mali 

povinnosť zverejniť využitie prostriedkov v Obchodnom vestníku MVSR – čo sme ale neurobili. 

Finančná správa za toto nesplnenie povinnosti nepokutuje, ale bola nám odobratá možnosť 

uchádzať o 2% z daní v tomto kalendárnom roku.  

Za rok 2023 boli príspevky z 2% z daní  2 734,47€. 

 

4. Ohľadom otázky, či by sa dali platby do ZRŠ vykonávať cez Edupage vedenie školy informovalo, 

že na našej škole je administrátor, ktorý to vie prepojiť tak, aby sa platby dali uhradiť cez 

Edupage. Je tu ale podstatná výška poplatkov banke. Momentálne platíme v Prima banke 15€ 

za účet + 0,20€ za každý pohyb na účte. Členka rady rodičov sa opýtala, či sa dá nájsť nejaký 

iný účet, napr. v M bank alebo Fio banke, kde by boli prijateľnejšie poplatky. Pani Maceková 

a pani Krkošková zistia podmienky a dajú členom RR vedieť e-mailom. 

Aktuálny zostatok financii je: 

Pokladňa k 15.2.2024 8 125,21€ 

Účet k 31.1.2024 15 232,05€ 

Teraz je k dispozícii 23 357,26€, ale z toho 10 050€ sú už schválené financie na čerpanie.  

 

Zatiaľ sa čerpali nasledovné prostriedky: 

2 118,09€ z pokladne 

895,39€ z účtu 

Členovia RR sa dohodli, že zistíme podmienky v Prima banke, Fio banke a Mbanku a cez mail 

(per rollam) sa členovia dohodnú na zmene banky pre naše OZ, prípadne ponechaní účtu 

v Prima banke. V prípade, ak sa rozhodneme zostať v Príma banke, prejdeme na inú druh účtu, 

ktorý je cenovo výhodnejší pre naše OZ (6,90€ / mesiac). 

 

5. Pani Čahojová sa členov RR pýtala, či by sme chceli zorganizovať gulášku pre rodičov, žiakov 

a učiteľov našej školy. Predbežný možný termín konania bol dohodnutý na 15.6.2024 na 

strelnici v Tepličke nad Váhom. 

Pani zástupkyňa Fechterová navrhla, že by sa mohla na Edupage urobiť anketa, či by bol vôbec 

o gulášku medzi rodičmi záujem.  

 

6. –  

 

7. Pani Čahojová poďakovala všetkým prítomným rodičom za účasť a zasadnutie Rady rodičov 

ukončila. 

 

 

V Žiline, 5.3.2024 

Zapísal: Ing. Lenka Glovová 


